

# 裘錦秋中學(屯門)

### Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Ad 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(8

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong(852)-2461 1555傳真 Fax:(852)-2464 6161電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

### 家長通告2024-2025/360 <u>中三級家長晩會</u>

敬啟者:

本校一向重視家校合作,現謹訂於2025年5月9日(星期五)舉行中三級家長晚會,期 望讓家長和學生了解新高中學制及高中選修科目,從而讓家長協助子女作最佳選擇。本校誠 邀各位家長出席,詳情如下:

| 日期: | 2025年5月9日(星期五)                   |
|-----|----------------------------------|
| 時間: | 下午7時至9時(6時30分恭候)                 |
| 地點: | 錦蘭堂                              |
| 備註: | 中三級學生須穿著整齊校服出席晚會,並於下午6時30分到達錦蘭堂。 |

為 貴子弟的學習和升學著想,本校現懇請各家長撥冗出席是次晚會。如學生因特殊原因而未能出席,須於5月2日(星期五)前向班主任遞交家長信作申請。 如有查詢,請致電24611555與文德榮主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年四月十六日



# 裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

### Parents Circular 2024-2025/360

#### **S3** Parents' Evening Meeting

Dear Parents/Guardians,

Our school has always valued home-school collaboration. We are pleased to inform you that the S3 Parents' Evening will be held on 9<sup>th</sup> May 2025 (Friday). The purpose of the evening is to help both parents and students better understand the New Senior Secondary Curriculum and the elective subject choices for senior forms so that parents can assist their children in making informed and suitable decisions.

We sincerely invite all parents to attend. The details are as follows:

| Date:    | 9 <sup>th</sup> May, 2025 (Friday)  |
|----------|---|
| Time:    | 7:00 p.m. to 9:00 p.m. (Reception starts at 6:30 p.m.)                          |
| Venue:   | Theatre   |
| Remarks: | All S3 students must wear full school uniform and arrive at the Theatre by 6:30 |
|          | p.m.  |

In the best interests of your child's learning and future academic planning, we earnestly request your attendance at this important event. If a student cannot attend due to special circumstances, a written request from the parent/guardian must be submitted to the class teacher on or before 2<sup>nd</sup> May 2025 (Friday).

Please get in touch with Mr Man Tak-wing at 2461 1555 if you have any enquiries.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal